
 
VERSLAG 

Verslag ouderraad 
Basisschool De Sportschool Gentbrugge 

Datum | tijd 25/05/2020 20u00  

● Aanwezig 

Aanwezig: Freekje,  Davinia, Trui, Delfien, Aneliya, Babett, Ilse, Ellen, Tineke, Wim G, Marieke, Trui 
Verontschuldigd: Eva 
Schoolteam: Anita, Marie, Daphné, Nele, Gwyneth 
Voorzitters: Eva en Freekje 
Notulist: Freekje 

● Goedkeuring verslag vorige vergadering 

Het vorig verslag wordt goedgekeurd. 

Actiepunten worden verder in dit verslag behandeld.  
Wegens corona-richtlijnen werd ouderraad van 20200316 geannuleerd 

Financieel 

Financieel overzicht wordt toegelicht door de penningmeester (Delfien).  



De rekening werd overgezet naar een andere bank zodat er geen kosten aan verbonden zijn.  
Welke impact heeft corona op de financiën? 

Geschatte inkomsten en Geschatte uitgaven zijn vergeleken en beslist dat we meerdaagse van K3 dit jaar ook financieel ondersteunen. 
 
Anita kijkt nog voor budget van MOS hoeveel zij nog moeten storten naar ouderraad.  

 

Agendapunten 

 
1. Mededelingen vanuit school 

 
● Vraag vanuit onderwijscentrum: vrijwilligers om toezicht te doen op school, dan kan je je aanmelden via tool van 

onderwijscentrum. Moeten nog even afwachten of dit schoolgebonden is. Anita bezorgt nog link aan ouders via questi. 
● Kunnen ouders meehelpen bij het klaarzetten van klassen? Voorlopig kan dit niet omdat er geen externen zijn toegelaten op 

school.  
● 5e jaars: zijn uitgenodigd door CLB om op 9/6 te gaan voor spuitje, stel dat school opengaat kan dit vanuit de school 

georganiseerd worden? Anita bekijkt met CLB wat er mogelijk is zodat niet iedereen individueel moet rijden. Anita 
communiceert naar de ouders van 5e indien ze meer weet. 

● Anita zal in de loop van deze week nog communiceren over de coronamaatregelen rond openstellen school. 
 

2. Mededelingen vanuit de Schoolraad 
 
Nieuw moment ingepland? Anita bekijkt met directieteam wat de richtlijnen hierrond zijn, maar er zal nog een schoolraad komen. 

 
 
 
 
 
 

3. Vragen vanuit de ouders en varia 



 
 

Topic Vraag Actiepunten volgende vergadering 
Annulatie evenementen Gaan er nog evenementen plaatsvinden binnen de School? Alle 

evenementen die vanuit de school georganiseerd worden voor dit 
schooljaar geannuleerd. Voor andere evenementen buiten de school 
zoals groeifeest, worden de richtlijnen van de Veiligheidsraad 
gevolgd. 
Zie ook verder in dit verslag 

 

Afsluit werkjaar ouderraad Wanneer (juni, augustus) & wie, …  Eva en Freekje zoeken nog chinese 
vrijwilligers en vragen individueel of 
ze een idee hebben om te doen en of 
ze het zien zitten om deel te nemen.. 

Meerdaagse uitstappen Worden de voorschotten behouden voor volgend jaar? Alle 
voorschotten worden teruggestort door de stadskas. 
K3 zal wel een alternatief voorzien in september, andere klassen 
slaan een jaartje over. Locaties moeten twee jaar op voorhand 
gereserveerd worden. 

 

Schoolkalender  Wanneer wordt de schoolkalender opgemaakt. Er komt een nieuwe 
kalender. Anita bekijkt dit.  
Data ouderraad: 
start 24/8/2020 + eventueel informeel startmoment. 
Freekje vult data aan. 

 

videoboodschap voor 
leerlingen  

De boodschap van Anita naar aanleiding van de heropening viel in 
de smaak.. Kan dat regelmatiger gebeuren? Soort van verslagje van 
hoe het daar gaat? Hoe de lessen nu verlopen, in kleine groepjes, 
andere klassen,... Ze horen dat op het nieuws, van hun broer/zus, 
… Door deze beelden zien de kinderen hoe het loopt op school. 
Babett kan ondersteuning geven bij monteren. 

Anita bekijkt of dit nog mogelijk is.  

groeifeest L1 Buurthuis De Porre kan niet gehuurd worden tot eind juni. Het 
feest wordt uitgesteld naar volgend jaar. De data liggen al vast 

 



voor 2021 12 of 19 juni. Zullen ons moeten schikken naar andere 
activiteiten die voorrang krijgen op dit event.  
 
Wie neemt initiatief voor K3A en B om dit vast te leggen? 1 feest of 
2 feesten per klas? Trui en Davinia  bekijken dit met ouders van 3e 
kleuter om al een moment vast te leggen. 

 
 
Punten eventueel volgend schooljaar terug op te nemen:  
0-koeken visie, gezamenlijk thema ouderraad-school 

 

4. Mededelingen uit de werkgroepen (max 30min terugkoppeling in totaal) 
 

Werkgroep Mededelingen  Actiepunten vorige  vergadering 
Werkgroep Communicatie  

- Freekje 
- Ellen 

aanvraag infoavond: week van de opvoeding ism stibo is gebeurd -> 
Uitgesteld. Bekijken voor volgend jaar.  
Webinar week van de opvoeding is gedeeld op facebookgroep.  
 

 
 

Werkgroep MOS 
- Evert 
- Dominiek 
- Eva 
- Freekje 

Het  podium op de kleuterspeelplaats is klaar. Hiervoor is het tuinhuis 
verwijderd. Onder het platform zitten opberg kisten.  
Eind Augustus zal het de schrijnwerker nog het laatste houten 
speelplatform maken (net voor moestuin kleuterspeelplaats).  
Zo goed als alle MOS-middelen zijn dan ingezet. Het Mos-team zal zich 
vanaf volgend schooljaar inzetten rond andere Mos-teams zoals bv.  
bv. Biodiversiteit.  
De bakken onder het podium zijn heel zwaar. Laurent vraagt dit na bij de 
schrijnwerker.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Overleg Groendienst ivm speelheuvel Kleuterspeelplaats kon nog niet 
plaatsvinden.  De bedoeling is dat zij nog een speelheuvel aanleggen, 
vermoedelijk op de planning volgend schooljaar.  
 
Werkdag was gepland op 24 april (geannuleerd). Alternatief zodra het kan. 
-> Doel: Realisatie ‘stenenspeelzone’ in huidige kippenren  en opvullen 
groeven in amfitheater + maken kleine rampjes voor fietsen 
kleuterspeelplaats. Op dit moment zijn er nog heel weinig fietsen voor de 
kleuters.  
 
Verkoop wenskaartjes -> uitgesteld. Iets minder dan de helft is nog te koop 
:) Zullen nog deur aan deur verkoop doen en online ook nog steeds 
beschikbaar. 
 
MOS zal volgend schooljaar zich minder focussen op de speelplaats maar 
op andere MOS thema’s. 
 

Contact opnemen Groendienst. (Eva) 
 
 
 
Organiseren werkdag (Evert, Dominiek) 

Werkgroep Mobiliteit 
- Freekje 
- Ellen 
- Delfien 

Rapportage ifv subsidie week van de mobiliteit is doorgestuurd.  
voor 2018 nog 148 euro terug storten. Voor 2019 is er nog een klein budget 
-100 euro om materiaal voor de school te kopen. Suggesties? 
 
=> Doen we opnieuw iets de derde week van september ( in de 
veronderstelling dat school gewoon opstart in september)? (of later)? Ellen 
en Freekje bekijken of hier mogelijkheden zijn. 
Dode hoek sowieso herhalen voor 6e leerjaar, op woensdagvoormiddag 
4e en 5e BMX.  
suggestie aankoop kleuterfietsen? (eventueel met de subsidie) 
Bakfietsenrit blijft een topper. 
Bekijken met schoolteam dat 3e jaars van dit jaar dan niet op 3daagse zijn 
voor de planning. 
 
Feedback overleg met mobiliteitsbedrijf in januari. 
spiegel aan de oprit is afgekeurd (vals gevoel van veiligheid) 

 



doel van het overleg: sensibiliseren en informeren. Verslag wordt nog 
aangevuld door Anita. 
 
Verslag overleg mobiliteit: 
Heraanleg cluster wordt opgesplitst: deel 1 Peter Benoitlaan + 
Gontrodestraat tot aan Jules de Saint Genoisstraat: eind 2022 (na uitvoering 
wegeniswerken Jozef Vervaenestraat) 

Wat is tijdelijk mogelijk: 

· Zebrapaden en schoolbusstrook werden herschilderd 

· Kan toplaag Jules de Saint-Genoisstraat vernieuwd worden? Nee, de 
riolering is ook stuk waardoor de 'drager' in slechte staat is en de nieuwe 
toplaag niet zou kunnen dragen + dat creëert opnieuw putten en dan 
kunnen enkel weer de putten opgevuld worden. Toplaagvernieuwing is 
technisch gezien niet mogelijk (straat ligt tonrond met verzakte 
boordstenen). 

Er komt sowieso nog infomoment over heraanleg Peter Benoitlaan als 
aannemer gekend is (fasering van de werken) 

Werkgroep Schoolontbijt 
- Tineke 
- Elke = gestopt 
- Aneliya 
- Karolien  
- Stefanie Bekaert 

(nieuw) 

Ander concept? Op een ander moment? Tineke bekijkt dit met de 
werkgroep. 
 
 

 

Werkgroep Wijnactie  
- Klaas 
- Wim 
- Peter 

  



- Trui 
- Sara 
- Bernard 

 
Werkgroep Kidsfuif 

- Delfien 
- Tineke 
- Ilse 
- Sam 
- Lies  
- Stijn/Michel 
- Marieke/Carine 

Kidsfuif werd geannuleerd naar aanleiding van de richtlijnen mbt 
Coronavirus. Editie dit jaar vervalt, hopelijk kan het volgend jaar in de lente 
doorgaan - eerdere plannen rond combinatie met sportbal/schoolfeest 
vervielen eveneens, in het najaar lijkt ons ook nog niet realistisch.. 
 
Quid stockage materiaal (vooral decors) 
Alternatief voor zesdejaars? 
Voorstel:  

- droompotten L6 en snoepzakjes voor iedereen uitdelen  
- inschrijvingsgeld teruggeven (via envelopjes, bij ophalen bundels?) 

 
Volgend jaar zal er terug een kidsfuif zijn tussen krokus en pasen.  

Anita en werkgroep bekijken hoe de centjes terug 
kunnen gegeven worden en hoe alle kinderen nog 
snoepzakjes krijgen dit schooljaar. 

Werkgroep Sportbal 
- Gwyneth 
- Eva 
- Julie 
- Babett 
- Trui  
- Lenny 

 

Werd geannuleerd omwille van de coronarichtlijnen.  
Wordt opnieuw ingepland volgend jaar in april.  
 
Mogelijke alternatieven worden bekeken:  

- een virtueel alternatief overwogen, waarbij mensen een zoomlink 
krijgen of via een fb-live een dj-set kunnen volgen. Via reacties 
liedjes aanvragen of elkaar kunnen zien. Gecombineerd met een 
partypakket (hapjes en drankjes) voor thuis dat mensen kunnen 
aankopen kan dat misschien toch wat geld in het laatje brengen. 
Kosten/baten?  

- Combinatie Online - Quiz met Partypakket 
 
 

Delfien betaalt de factuur nog voor drukwerk.  
 
Anita bekijkt of materiaal kosteloos is 
geannuleerd voor sportbal. 
Werkgroep bekijkt of DJ dit nog ziet zitten en 
dan checken bij ouders of er voor een online fuif 
interesse is.  

Werkgroep QUIZ Geannuleerd wegens Corona.  
Quiz zal dit jaar niet doorgaan. 

 

Werkgroep IT 
- Wim 

Zijn er nog vragen vanuit de school rond ICT? Voorlopig niet.  



- Aneliya 
Werkgroep Kriebelteam 
Tineke 
 

Reactie vanop grootouderfeest? Er is één iemand die reageerde op de 
briefjes om te helpen vanaf volgend schooljaar. 

 

Werkgroep Bibliotheek 
-Babett 
-Evelien 

Opvragen uitgeleende boeken?  
Afspraak: als kinderen naar school gaan, worden ze in de bakken gelegd, 
zodat ze drie dagen in quarantaine geplaatst worden. Dit schooljaar worden 
ze niet uitgeleend.  
Wanneer mogelijk komt iemand van de werkgroep de boeken terug 
inscannen.  

Anita communiceert dit via questi naar alle 
ouders.  

 
Reminder - Data van 

- Kidsfuif (14/3) -> geannuleerd wegens richtlijnen Corona 
- Sportbal  (25/4) -> geannuleerd wegens richtlijnen Corona 
- Quiz (13/6)  -> geannuleerd wegens richtlijnen Corona 
- Zomerbar (30/6) -> geannuleerd wegens richtlijnen Corona 
- Ouderraad (op maandag om 20u; 6 vergaderingen met die in augustus erbij) 

1. 24/8/2020 
2. 12/10/2020 (algemene vergadering) 
3. 7/12/2020 
4. 25/01/2021 
5. 15/03/2021 
6. 17/5/2021 

Activiteit/samen eten -> 24/08/2020 

Volgende vergadering 

Maandag 24/08/2020 - Contacteer ouderraad@desportschool.net bij vragen of opmerkingen 

mailto:ouderraad@desportschool.net

